



ECKART GmbH  
Guentersthal 4  
91235 Hartenstein, Germany  
Tel.: +49 9152 77-0  
Fax: +49 9152 77-7008  
E-Mail: info.eckart@altana.com  
www.eckart.net

爱卡(亚洲)有限公司  
香港湾仔皇后大道东248号3706-08室  
ECKART Asia Ltd.  
Unit 3706-08  
248 Queen's Road East  
Wanchai, Hong Kong  
电话/Tel.: +852 3102 7200  
传真/Fax: +852 2882 5366  
E-Mail: info.eckart.asia@altana.com

上海/Shanghai  
电话/Tel.: + (86 21) 6456 8880  
传真/Fax: + (86 21) 6456 5063

广州/Guangzhou  
电话/Tel.: + (86 20) 8387 8860  
传真/Fax: + (86 20) 8384 7584

0.5/December 2020.0 CO  
026372XX0AR

This information and our technical advice – whether verbal, in writing or by way of trials – are given in good faith but without warranty, and this also applies where proprietary rights of third parties are involved. Our advice does not release you from the obligation to verify the information currently provided – especially that contained in our safety data and technical sheets – and to test our products as to their suitability for the intended processes and uses. The application, use and processing of our products and the products manufactured by you on the basis of our technical advice are beyond our control and, therefore, entirely your own responsibility.

台湾/Taiwan  
电话/Tel.: + (886) 930 016 236

越南/Vietnam – Ho Chi Minh City  
电话/Tel.: + (84 28) 3824 3371  
传真/Fax: + (84 28) 3824 4918

爱卡特殊效果颜料(珠海)有限公司  
中国广东省珠海市  
高栏港经济区精细化工区  
ECKART Zhuhai Co. Ltd.  
Fine Chemical Area  
Gaolan Port Economic Zone  
Zhuhai, P.R.China  
邮政编码/Postal Code : 519050

نقدم نصيحتنا الفنية للاستخدام - شفهيًا وكتابيًا ومن خلال الاختبارات - بأفضل ما لدينا من معرفة، إلا أنها مجرد نصيحة غير ملزمة - خاصة في ظل مراعاة المعلومات الواردة في نشرات البيانات الفنية ونشرات بيانات السلامة الخاصة بنا - وأيضًا فيما يتعلق بأية حقوق ملكية لجهة أخرى، وهي لا تعفيك من مسؤولية الفحص الخاص بك للمنتجات التي نوردتها للتأكد من مدى ملاءمتها للعمليات والأغراض المستهدفة. إن تطبيق المنتجات واستخدامها ومعالجتها خارج عن نطاق سيطرتنا وبالتالي فهو يقع في نطاق مسؤوليتك وحدك.



**STANDART® PREMIOR** Luxurious gold brilliance with  
STANDART® PREMIOR Gold powders

لمعان الذهب الفاخر مع مساحيق  
STANDART® PREMIOR GOLD



# Luxurious gold brilliance with STANDART® PREMIOR Gold powders / لمعان الذهب الفاخر مع مساحيق STANDART® PREMIOR GOLD

When the first impression must already be a shiny one: With STANDART® PREMIOR Gold, ECKART presents coarse leafing gold bronze pigments that impress with their distinctive brilliance – from the opening of the sales container to the coating of the final application.

This remarkable increase in gloss is due to the optimized grinding and polishing processes of these novel cornflakes. By completely dispensing with raw materials and lubricants of animal origin, a further important criteria is fulfilled, which is important in many cultures and regions.

ECKART is also breaking new ground in terms of the delivery form: a light PE bag inserted into the aluminum drum ensures that the drum is not contaminated and can therefore be reused or disposed of in a much more environmentally friendly manner.

The extremely attractive pigment powders of STANDART® PREMIOR Gold in rich pale gold and pale gold are suitable for wood coating, but also for countless other decorative interior paints.

From a technical point of view, STANDART® PREMIOR Gold impresses with its strong hiding power.

عندما يجب أن يكون الانطباع الأول رائعًا بالفعل: من خلال STANDART® PREMIOR GOLD تقدم ECKART صبغتين جديدتين ببنية رقائقية غليظة باللون البرونزي الذهبي تُثير الإعجاب بتألُّقها المُميز - بدءًا من لحظة فتح حاوية المبيعات وحتى طلاء الطبقة النهائية.

ويرجع السبب وراء الزيادة الملحوظة في درجة اللامعان إلى عمليات الطحن والتلميع المحسنة لهذا النوع الجديد من الرقائق. ومن خلال الاستغناء التام عن المواد الخام ومواد التزليق ذات الأصل الحيواني يتحقق معيار آخر مهم، ولا غنى عنه في العديد من الثقافات والأقاليم.

حتى من ناحية شكل التوريد، فإن ECKART تفتح آفاقًا جديدة: كيس بولي إيثيلين خفيف الوزن موضوع في الحاوية الألومنيوم لضمان عدم اتساخ الحاوية وبالتالي إتاحة استخدامها مرة أخرى أو التخلص منها بطريقة آمنة على البيئة.

مساحيق الصبغات الجذابة STANDART® PREMIOR Gold رقم 2040 و 3040 بالذهب الغني الفاتح والذهب الفاتح مناسبة لطلاء الأخشاب، بل وأيضًا لعدد لا يُحصى من الطلاءات الزخرفية الأخرى في الأماكن الداخلية.

من الناحية التقنية، فإن STANDART® PREMIOR Gold تُثير الإعجاب بقدرتها القوية على تغطية الأسطح.



Picture of STANDART® PREMIOR Gold Powder

## STANDART® PREMIOR 2040 Pale Gold

## STANDART® PREMIOR 3040 Rich Pale Gold

STANDART® PREMIOR	الصبغة اللونية / Colour	توزيع مقاس الجزيئات / Particle Size Distribution D50 (µm) / (ميكرومتر)
النوع / Type		
Goldbronze 2040	ذهبي فاتح / Pale Gold	36 ميكرومتر - 42 ميكرومتر / 36 µm - 42 µm
Goldbronze 3040	ذهبي غني فاتح / Rich Pale Gold	36 ميكرومتر - 42 ميكرومتر / 36 µm - 42 µm